
Teambuilding prváků 2024 
V rámci předmětu Úvod do studia životního prostředí proběhla ve dnech 11.‒13. října 2024 víkendová 

seznamovací teambuildingová akce pro studenty prvních ročníků bakalářského studia na FŽP UJEP.  

V pátek jsme se vydali autobusem nejprve na skládku komunálního odpadu Orlík IV v Malšovicích. Na 

vlastní oči jsme měli možnost vidět, že zlepšovat osvětu třídění odpadu je stále velice žádoucí.  

 

Od našeho absolventa  Ing. Tomáše Latislava jsme se dozvěděli nejen spoustu zajímavých informací 

o skládkování, ale ukázal nám i různé fáze skládky (od  aktivní části, již revitalizované části až po nově 

budovanou část skládky).  

Důležité bylo si také uvědomit, že o skládku se musí její provozovatel starat mnoho let po jejím 

skončení a sledovat její dopad na životní prostředí.  

 



Poté jsme se vydali do obce Kamenická Stráň, abychom pomohli s odstraněním staré ekologické zátěže 

u této obce, která se tu nacházela po několik desítek let.  

Ve spolupráci se strážci ze Správy národního parku České Švýcarsko jsme během hodiny z lesa odnesli 

pěknou kupu odpadu.  

 

Za odměnu jsme pak vyrazili do nedalekého Dolského mlýna, abychom mohli obdivovat krásu zdejší 

přírody.  

 

Pak už jsme se vydali do Krásné Lípy, kde jsme měli zajištěné ubytování na terénní základě BUK, kam 

jsme kolem 19 hodiny dorazili, a kde nás již čekala teplá večeře.  



Po večeři následovala nejočekávanější část večera v podobě seznamovacích her. Organizace se ujal náš 

ajťák Radim Veselý a zapojili se i ostatní pedagogové.  

 

 

 

Cílem bylo se 

vzájemně poznat, 

zapamatovat si 

jména svých spolu-

žáků a také naučit 

se spolupracovat. 

Jak bylo vidět, 

studenti se zapojili 

a užívali si to.   

 

 



V sobotu od 9 hodin zástupci jednotlivých kateder (Diana Holcová, Dan Bůžek, Jakub Ederer, Lenka 

Žižková, Michal Jakl a Jitka Elznicová) krátce představili činnosti jednotlivých kateder. Jitka Elznicová 

předala vzkazy od našich úspěšných absolventů našim prvákům a nezapomnělo se ani na doporučení, 

jak zvýšit úspěšnost studia na fakultě. 

Poté jsme již neztráceli čas a vyrazili jsme na poznávací túru, jež se některým protáhla až na 17 km. 

Zamířili jsme do Kyjovského údolí, kde jsme se setkali s průvodcem z NP České Švýcarsko panem Janem 

Lobotkou, který nás zde zasvěceně provedl Köglerovou naučnou stezkou.  

Počasí nám ten den velmi přálo, a tak někteří stihli navštívit i město Krásnou Lípu a jiní obdivovali další 

krásy národního parku.  

 

 



Po návratu na základnu nás čekala výborná bramboračka a dýňovka a večerní opékání buřtů na ohni či 

grilování pod hvězdnou oblohou. Večerní seznamování již probíhalo spontánně a přirozeně, čemuž 

napomáhalo i kvalitní TO-PIVO 😊 

 

 

Za to, že se všem na ubytovně líbilo, patří velké díky lidem z katedry environmentální chemie 

a technologie, jmenovitě Davidu a Lence Žižkovým, Petře Veronesi Dáňové, Matouši Bártovi, Danu 

Bůžkovi a dále ajťákovi Radimu Veselému a Dianě Holcové, kteří připravili před naším příjezdem 

ubytovnu pro teambuilding a pak zajišťovali stravu po celou dobu akce. O tom, že všem chutnalo, 

svědčily i úsměvy na tvářích účastníků. Ten největší jim vykouzlilo fakultní tričko, které si jako 

vzpomínku na tuto akci odvezli.  

  

 



V neděli ráno se někteří odvážlivci 

vydali ještě na Vlčí horu a i když 

počasí zpočátku vypadalo tak, že 

by „psa ven nikdo nevyhnal“, my 

jsme si výlet užili a stihli jsme 

dopoledne  nejen vylézt 

k rozhledně, ale též si prohlédnout  

zahradu u centra aromaterapie: 

Svět vůní ve Vlčí Hoře a také něco 

dobrého ochutnat či voňavého 

nakoupit v místní prodejně. Zpátky 

již za slunného počasí jsme vyrazili 

zpět do naší ubytovny. Mezitím 

ostatní pomohli ubytovnu uklidit a 

společně jsme se po obědě vydali 

na cestu zpět. Do Ústí nad Labem 

jsme se vrátili před druhou 

hodinou.  

 

 

Teambuldingová akce měla od studentů pozitivní odezvy. Pomohla jim více poznat své spolužáky 

i některé členy pedagogického sboru. Doufáme, že jsme dobře vysvětlili rozdíl mezi středoškolským 

studiem a studiem na vysoké škole, kdy se vyžaduje větší samostatnost od studentů.  

Pokud studentům vydrží jejich nasazení, které ukázali v rámci teambuildingu, doufám, že úspěšně 

zvládnou všechny zápočty a zkoušky a my se opět setkáme v květnu na kurzu Krajinné terénní cvičení.  

Během teambuildingu jsme s pedagogy již diskutovali nad příští akcí. Budoucí prváci se mají již nyní na 

co těšit. Takže neváhejte a přijďte se k nám studovat.  

 

Za celý realizační tým zapsala: Jitka Elznicová 

 


